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PENSIONS DELS FUNCIONARIS

SDP creu que el Govern 
fa “contraban legislatiu”
El president del grup parla-
mentari mixt, Jaume Bartu-
meu, va acusar ahir el Govern 
de practicar “contraban legisla-
tiu” en introduir a l’esborrany 
sobre les jubilacions dels fun-
cionaris “modificacions perquè 
no es puguin contractar nous 
funcionaris”. Així ho va dir des-
prés de la reunió que va man-
tenir amb els representants 
dels sindicats de l’administra-
ció en relació amb el projecte 
de llei de regulació del fons de 
pensions dels funcionaris. El 
conseller general de Socialde-
mocràcia i Progrés (SDP) creu 
que “la retallada funcionarial” 
és una exigència del grup par-
lamentari demòcrata per tirar 
endavant la reforma tributària. 

“És un text que no vol consoli-
dar la funció pública, sinó més 
aviat intentar carregar sobre les 
esquenes dels funcionaris una 
mala gestió economicofinan-
cera que han fet durant anys 
els governs de la dreta d’aquest 
país amb els diversos noms que 
ha tingut”, va indicar Bartumeu. 

Per la seva banda, el secre-
tari general de la Unió Sindical 
d’Andorra (USdA), Gabriel 
Ubach, va retreure de nou al 
Govern la falta de diàleg que hi 
ha hagut en el procés. “El que 
trobem a faltar és precisament 
que no s’hagi buscat el consens 
en un problema que nosaltres 
no hem creat”, va dir Ubach.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Jaume Bartumeu es va reunir amb els representants sindicals de 
l’administració.                                                                                    // AGÈNCIES

El Partit Socialdemòcrata (PS) 
va titllar ahir el Govern de “fosc” 
en considerar que “falten expli-
cacions” sobre tota una sèrie de 
temes, com el cessament de la di-
recció de la Policia i la posterior 
dimissió inacceptada del minis-
tre de Presidència, Antoni Ribe-
raygua, la mort d’un nadó a l’hos-
pital i la possible destitució del 
director d’RTVA. “Hi ha un cert 
desgovern en aquests moments”, 
va manifestar el primer secretari 
de la formació, Pere López. 

Pel que fa a la primera qüestió, 
el membre del comitè executiu 
Bruno Bartolomé es va mostrar 
“sorprès” que s’hagi trobat tan 
ràpid un recanvi per a la cúpula 
del cos, “quan per buscar l’anteri-
or direcció es va tardar tants me-

sos”. “S’ha demostrat que la deci-
sió de nomenar Peralba director 
no va ser una decisió encertada”, 
va afirmar Bartolomé. Els social-
demòcrates creuen que l’impor-
tant, i sobre el que no ha parlat 
l’executiu, és el model de policia 
que es vol. El PS vol  també que 
es resolguin tots els dubtes al 
voltant de les gravacions de les 
trucades telefòniques a l’edifici 

de la policia. “Hem d’estar tran-
quils que això no passarà més”, 
va dir Bartolomé, que ocupava la 
secretaria d’Estat d’Interior quan 
es va posar el cas en mans de la 
justícia. Bartolomé va manifestar 
que pensava que el cas no tarda-
ria tant de temps a instruir-se i 
que “ens hauria agradat que ha-
gués anat més ràpid”. Segons va 
dir, hi havia una “manipulació 
intencionada” del sistema que es 
va utilitzar per fer les escoltes te-
lefòniques. 

D’altra banda, el PS va anun-
ciar que la reunió pública per in-
formar sobre la CASS tindrà lloc 
el 20 de febrer a la sala d’actes del 
Comú d’Escaldes-Engordany. 
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CRÈDIT ANDORRÀ

Xerrada sobre 
renda variable
Crèdit Andorrà organitza di-
marts, a dos quarts de set de 
la tarda, la conferència Expec-
tatives dels mercats de renda 
variable, en la qual s’analitza-
rà en profunditat la situació 
actual dels mercats financers 
i s’orientarà sobre les expec-
tatives de la renda variable. 
L’acte serà a càrrec de Fran-
cisco García Paramés, direc-
tor general d’inversions de la 
societat espanyola de serveis 
financers Bestinver, i tindrà 
lloc a Crèdit Centre. Es farà 
una anàlisi del potencial de 
revaloració de tres fons: el 
Crediinvest Sicav Internatio-
nal Value, el Crediinvest Sicav 
Spanish Value i el Crediinvest 
Sicav Big Cap Value.
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BOMOSA

Jornada 
d’adopcions
Bomosa va organitzar ahir a 
la tarda una jornada d’adop-
cions per part de famílies 
amb l’objectiu de difondre la 
seva tasca i intentar l’adopció 
d’alguns dels animals que hi 
ha actualment a la gossera. 
Durant dues hores van passe-
jar per Illa Carlemany, on van 
explicar als interessats quin 
és el procediment per adop-
tar un d’aquests gossos. A la 
gossera hi ha actualment una 
vintena de gossos.
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